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Medzištátne stretnutie veteránov (Masters)
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Výsledky Ankety

V roku 2023 sa slovenskí veteráni po prvýkrát zúčastnili na 10. ročníku IMAC2023, ktorého
usporiadateľom bolo SV ČAS a uskutočnilo sa v Kolíne 6.5.2023. Účastníkmi stretnutia
boli  veteráni  Českej  republiky,  Rakúska,  Maďarska,  Slovinska  a  Slovenska.  Naše  prvé
účinkovanie na tomto podujatí bolo poznačené najmä nedostatočným počtom pretekárov. V
troch  individuálnych  disciplínach  neštartoval  v  drese  Slovenska  ani  jeden  pretekár.  V
deviatich individuálnych disciplínach štartoval  iba  jeden reprezentant  Slovenska.  Taktiež
sme nemali zastúpenie v štafetách 4×100 m mužov a žien.

V roku 2024 pripravujú toto podujatie slovinskí veteráni v termíne 25.5.2024 v meste Celje.
Aby sme mohli zodpovedne pripraviť reprezentáciu Slovenska na toto významné podujatie
krajín strednej Európy, pripravili sme anketu pre všetkých aktívnych slovenských veteránov.
Vyhodnotenie  tejto  ankety  nám  dá  odpoveď  na  otázku,  či  je  u  slovenských  veteránov
dostatočný záujem reprezentovať Slovensko na tomto podujatí,  ktoré má za sebou desať
úspešných ročníkov.

So žiadosťou o odpovede na anketové otázky sme sa obrátili na 120 aktívnych slovenských
veteránov, ktorí mali v databáze registrovaných členov SAZ uvedené e-mailové adresy.

Preto  sme  oznam  o  Ankete  uverejnili  aj  na  stránke   www.masterstrack.sk,  takže,  kto
nedostal žiadosť o vyplnenie ankety e-mailom, mohol sa tejto ankety taktiež zúčastniť.

Ankety sa zúčastnilo spolu 38 slovenských veteránov. Z odpovedí na anketové otázky sme
získali prehľad o počte pretekárov, ktorí by mohli reprezentovať Slovensko na IMAC2024.

Z prehľadu, ktorý je zobrazený v tabuľke vyplýva, že aj tak nebudeme schopní obsadiť
všetky disciplíny  plným počtom pretekárov. 

Disc. 100m 400m 1500m 5000m HJ PV LJ TJ SP DT JT HT WT

Muži 26 5 3 5 5 4 2 4 2 3 2 2 3 3

Ženy 12 2 4 3 2 2 1 0 1 1 1 2 2 1

Spolu 38 7 7 8 7 6 3 4 3 4 3 4 5 4
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Vaše návrhy a pripomienky z Ankety

V ankete sme na záver položili otázku: Čo zlepšiť?
Dostali sme spolu týchto 15 odpovedí:

1. Najradšej by som išla atletickú chôdzu
2. Práve budem v zahraničí
3. Ak by sa podarilo získať nejaký príspevok, som za spoločné cestovanie (autobus, 
mikrobus...)
4. V tom termíne máme už naplánované rodinné oslavy
5. Môžem aj 100m, alebo iné vrhačské disciplíny a štafetu
6. Cena za dopravu sa mi zdá dosť vysoká....skôr sa oplati ísť autom v tomto prípade....ale 

zväz by mal niečo finančne podporiť
7. Neviem posúdiť, či treba niečo meniť, mne to bohužiaľ z časových dôvodov nevyhovuje. 

Ostatným atlétom želám veľa šťastia
8. V tom termíne máme už naplánované rodinné podujatie
9. Moja výkonnosť nezodpovedá významu podujatia.
10. Vážení. Uvedomujem si, že svojimi výkonmi by som bol určite na posledných priečkach. 

Prihlásim sa na Majstrovstvá v hale Elán. Tam to potvrdím. 
11. Nič by nebolo treba zmeniť, len som bežecký rozhodca a mám tam významné bežecké 

preteky....škoda
12. Som ochotný sa zúčastniť pri preplatení nákladov aspoň na cestu a ubytovanie.
13. Zabezpečiť aspoň reprezentačný dres, potom pôjdem 400m
14. Som chodkyňa: Disciplína chôdza nie je v programe a navyše 25.5.2024 je v termínovke 

Záhorácka 20tka.
15. Sú to obľúbené podujatia v iných krajinách, odporučil by som o tom informovať stredne 

mladých veteránov, ako je možné, že neboli obsadené disciplíny, ako som postrehol bola 
nominácia, ja som vôbec nebol oslovený, aktuálne ale nemám záujem.


